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展会背景丨Exhibition Background
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上海国际航空航天技术与设备展览会(简称“上海航展”)自2005年创办至今，已成功举办了七届。展会累计共吸引来自全球近四十

个国家和地区的数千家民用航空、商用航空、通用航空与相关企业及行业组织参展参会，展会数年的成功举办为拓展中国航空制造业这

一巨大的市场提供了广阔的平台。

伴随C919大飞机的成功首航，航空产业链国产替代加速更替，在这个万亿级市场前景下，上海作为全国乃至世界前列的国际航运中

心，上海航空枢纽及配套建设已经颇具成效，并带动整个华东地区航空航天产业的急速发展。为更好的推进中国通用及民用航空业、商

务航空业的发展，上海市航空学会、上海励闻展览服务有限公司与相关主管部门等单位定于2024年5月29-31日在上海跨国采购会展中

心召开“2024第八届上海国际航空航天技术与设备展览会”。希望此活动的召开能为中国民航客机制造产业注入新活力，引领新风向，在

航空领域为行业人士在中国搭建一个专业和富有成效的产品及服务展示、商贸洽谈、技术交流和政策解读的国际平台，促进中国航空航

天产业的健康发展和国际合作。

Since its establishment in 2005, the Shanghai International Aerospace Technology and Equipment Exhibition (referred to as "AIREXPO 
SHANGHAI ") has successfully held seven sessions. The exhibition has attracted thousands of civil aviation, commercial aviation, general 
aviation and related enterprises and industry organizations from nearly 40 countries and regions around the world to participate in the 
exhibition. The successful holding of the exhibition for several years has provided a broad platform for expanding the huge market of 
China's aviation manufacturing industry.
With the successful maiden flight of the C919 aircraft and the accelerated replacement of domestic substitution in the aviation industry 
chain, Shanghai, as a leading international shipping center in China and even the world, has achieved remarkable results in the construc-
tion of its aviation hub and supporting facilities, and has driven the rapid development of the aviation and aerospace industry in the entire 
East China region. In order to better promote the development of China's general and civil aviation industry, as well as the commercial 
aviation industry, the Shanghai Aviation Society, Shanghai Liwen Exhibition Service Co., Ltd., and relevant regulatory departments are 
scheduled to hold the "2024 8th Shanghai International Aerospace Technology and Equipment Exhibition" from May 29 to 31, 2024 at the 
Shanghai International Procurement Convention and Exhibition Center.
I hope that the convening of this event can inject new vitality into China's civil aviation aircraft manufacturing industry, lead a new trend, 
and build a professional and effective international platform for industry professionals in the aviation industry to showcase products and 
services, conduct business negotiations, exchange technology, and interpret policies in China, promoting the healthy development and 
international cooperation of China's aviation and aerospace industry. 
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上届回顾丨Last Review

以上为部分展商丨Parts of Exhibitors above

历经七届发展，上海航展（AIREXPO SHANGHAI）伴随着我国航空航天产业一起不断走向成熟。上届展会共吸引了全球20个国家

和地区的200多家民用航空、商用航空、通用航空先锋企业与机构参展，国际比例达42%。展出类别涉及飞机整机、航空航天设备与技

术、飞机制造装备与材料、航空工程与服务、飞机内饰与翻新、无人机与产业园区、智慧机场建设与运营等板块。中国商飞、东航股份、

春秋航空、金汇航空、哈飞、中国航油、航空工业、宝武特冶、巴斯夫、华东凯亚、GAMECO、AVIO、ACRO、BOSE等知名企业纷

纷亮相展会。展会期间举办了国际航空工程论坛，民航产业先进供应管理论坛、国际智慧机场发展高峰论坛等。其中展会期间的供需对

接会尤为引人注目，活动邀请了商飞、航发、霍尼韦尔、GAMECO、西飞、等制造商。中央电视台、上海电视台、上海广播、新华社、解

放日报、人民日报、文汇报、新民晚报、彭湃新闻、新浪、东方航空报、民航资源网等国内各大主流媒体及专业航空媒体也竞相赴会报

道。千里征程，上海国际航空航天技术与设备展览会吸纳着海外领先科技与产品之精华，推动着“中国制造”之崛起，更承载着航空航

天人之重要使命。任重而道远，上海航展必将不负众望开创锦绣未来！

After seven sessions of development, AIREXPO SHANGHAI along with China's aerospace industry has continued to be mature. The last 
exhibition has successfully attracted more than 200 pioneer enterprises and institutions from civil aviation, business aviation, general 
aviation industries from 20 countries and regions and the international proportion reached 42%. The exhibit categories comprehensively 
involve Whole Aircraft, Aerospace Equipment and Technology, Aircraft Manufacturing Equipment and Materials, MRO, Aircraft Interiors 
and Refurbishment, UAV and Industrial Park, Smart Airport Construction and Operation etc.. COMAC, China Eastern Airlines, Spring 
Airlines, Shanghai Kingwing, Harbin Aircraft Industry Group, China National Aviation Fuel Group, AVIC, Baowu Special Metallurgy, BASF, 
East China Cares System, GAMECO, AVIO, ACRO, BOSE etc. participated in the exhibition. Along with the exhibition many activities were 
hosted including International Aircraft Engineering Summit, Forum for Leading SCM Practice in Civil Aviation, International Smart Airport 
Development Summit etc. Among them, Supply and Demand Docking Meeting was particularly striking. The purchasing departments of 
COMAC, AECC, Honeywell, GAMECO, Xi’an Aircraft Industry Group, and Loong Air were invited to talk face to face Major domestic 
mainstream media such as CCTV, STV, SMG, Xinhua News Agency, Jiefang Daily, People's Daily, Wenhui Daily, XinMin Evening News, 
Thepaper, Sina, China Eastern Airlines news, CARNOC etc. and other professional medias also attended to report the conference. With 
Thousands of miles journey, Shanghai International Aerospace Technology and Equipment Exhibition takes advantage of the essence of 
overseas leading technology and products, promotes the rise of "made in China", and carries the important mission of aerospace people. 
With a long way to go, AIREXPO SHANGHAI 2019 will deliver the good to create a beautiful future!
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同期活动丨Activities

第七届国际航空工程高峰论坛丨The 7th International Aircraft Engineering SummitI.

As the main forum of this year's Shanghai Air Show, the conference will continue to invite high-level decision-makers from major domestic 
and international airlines such as the Civil Aviation Administration of China, Air China, China Eastern Airlines, COMAC, Airbus, Boeing, and 
the entire industry chain to discuss hot topics in the industry, in order to promote the healthy, scientific, and rational development of China's 
aviation industry.
During the exhibition, multiple events and forums will also be held, including the Shanghai International Aviation Industry Expo, the Interna-
tional Aviation Engineering Summit Forum, the International Aviation Finance and Leasing Conference, the International Aviation Metrology 
Testing and Standardization Summit, the Shanghai International Forum on Commercial Aviation Engines, the Airport Construction and 
Development (Shanghai) International Summit, the Aviation Intelligent Manufacturing and Material Innovation (Shanghai) International 
Forum, and the Shanghai Aviation Exhibition Large Aircraft Supply Chain Supply and Demand Matching Conference.

作为本届上海航展旗下主论坛，会议期间将一如既往地邀请中国民用航空局，国航、东航等国内外各大航空公司，中国商飞，空客，

波音及整个产业链内的高层决策者，就行业热点话题展开讨论，从而推动中国航空产业健康科学理性地发展。

展会同期还将举办上海国际航空产业博览会、国际航空工程高峰论坛、国际航空金融与租赁大会、国际航空计量检测与标准化高峰

论坛、商用航空发动机上海国际论坛、机场建设与发展(上海)国际峰会、航空智能制造与材料创新（上海）国际论坛与上海航展大飞机供

应链供需对接会等多场活动与论坛。



展出大类丨Major Exhibits

上海航展供需对接会 丨Supply and Demand Docking MeetingII.
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展会期间的航空制造商、运营商、服务商、航空工程与服务、大飞机制造产业链供需对接

会将作为上海航展最大的亮点之一，该活动将邀请世界各国航空领域的设计研发、先进制造、

运营维修、配套设施等供应商代表与商飞、中国航发等航空制造商共同研讨未来的工作计划，

产品交流，解决重点难点问题，以促进中国飞机制造行业、维修行业与机场运营领域的健康发

展。供需对接会主要通过供需双方一对一面对面的交流方式和务实高效的专业买家对接，对接

会现场直接进行样品采集与信息的收集，以促进供求双方的之间了解和友谊。

The supply and demand docking meeting for aviation manufacturers, operators, service provid-
ers, aviation engineering and services, and large aircraft manufacturing industry chain during the 
exhibition will be one of the biggest highlights of the Shanghai Air Show. This event will invite 
representatives of suppliers from various countries in the aviation industry, such as design and 
research and development, advanced manufacturing, operation and maintenance, and support-
ing facilities, to discuss future work plans and product exchanges with aviation manufacturers 
such as COMAC and China Aerospace, Solve key and difficult issues to promote the healthy 
development of China's aircraft manufacturing, maintenance, and airport operations industries. 
The supply and demand docking meeting mainly involves face-to-face communication between 
the supply and demand sides and practical and efficient professional buyer docking. The docking 
meeting directly collects samples and information on site to promote understanding and 
friendship between the supply and demand sides.

飞  行  器

航空设计研发

航空先进制造

航空运营维修

配 套 设 施

民航机、公务机、无人机、直升机、轻小型飞行器等；

系统集成、系统工程、试验设设备等；

发动机制造、机身原材料（金属材料、复合材料、纤维、橡胶、粘合剂、密封胶等新型航空材料）、
机械零部件、电子元器件、航电系统、机电系统、子系统等、仪器仪表、传感器、通信、空气循环、
气象、显示、照明相关应用、智能制造设备（数控机床、刀具量具、热处理、激光应用、精密测量）、
自动化装配、智能系统解决方案等；

物流运输、机场维护、飞机维修、发动机维修、航空煤油、新能源应用等;

飞行模拟器、飞机涂装、特种车辆、自助值机系统及触摸技术、绿色机场与航空照明设备、空管设备与指挥调度、
机场安全保障系统（特种安全检测和救援设备）等。

Civil aircraft, business aircraft, drones, helicopters, light and small aircraft, etc;

System integration, system engineering, experimental equipment, etc;

Logistics transportation, airport maintenance, aircraft maintenance, engine maintenance, aviation kerosene, new energy applications, etc;

Flight simulators, Aircraft Painting, special vehicles, self-service check-in systems and touch technology, green airports and aviation 
lighting equipment, air traffic control equipment and command scheduling Airport security assurance system (special safety detection 
and rescue equipment), etc.

Engine manufacturing, airframe raw materials (metal materials, composite materials, fibers, rubber, adhesives, sealants, and other 
new aviation materials) Mechanical components, electronic components, avionics systems, electromechanical systems, subsystems, 
etc., instruments and meters, sensors, communication, air circulation Meteorological, display, lighting related applications, intelligent 
manufacturing equipment (CNC machine tools, tool measuring tools, heat treatment, laser applications, precision measurement) 
Automated assembly, intelligent system solutions, etc;

Aerocraft

Aviation Design And Development

Advanced Aviation Manufacturing

Aviation Operations Maintenance

Supporting Facilities



展会期间有来自航空、航天、兵器、船舶、高校、科研院所、空军、海军、武警、气象、测绘、环保、电力、铁路、海洋、民

政、贸易行业的代表观展参会以及数万名专业观众齐聚一堂，共享航空领域采购盛会。

During the exhibition, tens of thousands of professional visitors and representatives of each area are gathered under one roof to 
celebrate this industry pageant. Related areas include aviation, aerospace, weapons, ships, universities and research institutes, air 
force, navy, police, weather, surveying and mapping, environmental protection, electric power, railway, marine, civil affairs, as well 
as trade.

·标准展位：

国内企业：品牌展区: 29800.00/展期（RMB）3m×3m 标准展区: 19800.00/展期（RMB）3m×3m

国外企业：品牌展区: 6800.00/展期（USD）3m×3m 标准展区: 4800.00/展期（USD）3m×3m

注：标准展位（包括：三面白色壁板、中（英）文楣牌制作、咨询桌一张、折椅二张、地毯满铺、展位照明、220V/5A电源插座一个、

废纸篓一个。）*靠近展馆小通道的双开口展位要额外加收10%的展位费，靠近展馆大通道的双开口展位要额外加收20%的展位费。

·室内光地：

国内企业：品牌展区: 3000.00（RMB)/平方米/展期      标准展区: 2000.00（RMB)/平方米/展期

国外企业：品牌展区: 680.00（USD)/平方米/展期        标准展区: 480.00（USD)/平方米/展期

注：（最少36平方米起租）“光地”只提供参展空间，不包括展架、展具、地毯、电源等。

·Standard Booths:
For domestic enterprises: Brand Exhibition Area: RMB 29,800/Expo; Standard Exhibition Area: RMB 19,800/Expo;
For overseas enterprises: Brand Exhibition Area: USD 6,800/Expo; Standard Exhibition Area: USD 4,800/Expo; 3m×3m
Each standard booth consists of 3-sided white partitions, bilingual fascia board, 1 information counter, 2 folding chairs, fully-floored 
carpet, 2 arm spotlights, 1 220V/5A power socket and 1 wastebasket. *Two Side Open Booth near the small passageway of the 
pavilion will charge 10% additional fee, near the main entrance will charge 20% additional fee.

·Indoor Raw Space:
For domestic enterprises: Brand Exhibition Area: RMB 3,000/ Sq.m./ Expo; Standard Exhibition Area: RMB 2,000/ Sq.m./ Expo
For overseas enterprises: Brand Exhibition Area: USD 680/Sq.m. / Expo; Standard Exhibition Area: RMB 480/ Sq.m./ Expo
Note: The raw space (minimum 36 sq.m.) only supplies a show space excluding stand frames, show equipment, carpet and power 
supply, etc.

参展费用丨Participation Fees

参会人员丨Participants

AIREXPO SHANGHAI 2024
2024年05月29-31日丨上海跨国采购会展中心
May. 29-31, 2024丨Shanghai Convention & ExhibitionCenter of International Sourcing

微信扫一扫
咨 询 详 情

联系人：刘 珍

手   机：131  6217  1305

邮   箱：652208460@qq.com

如欲订“AIREXPO SHANGHAI 2024”展位和了解更多展会信息，请通过以下联络方式：
To reserve the booth of “AIREXPO SHANGHAI 2024” or learn more information, please contact:


